

# 2023-2024

## Summer Holiday - Care (EP1 to Grade 5)

Dear Parents,

Our school offers summer holiday care at the following times in 2023-2024 (also right before the new school year starts). Daily hours are from 8:00 to 16:00. Costs are 130,- € per week. Minimum number of participants is 4 students. Please complete this form if your child shall attend day care during undermentioned times.

Bookings for holiday care are for whole weeks only (except, days are offered separately). Please note that you need to make personal transportation arrangements when there is no school for students.  
In case of non-participation after the deadline for cancellation, the school will charge a cancellation fee of 100%.

Liebe Eltern,

unsere Schule bietet in den Sommerferien 2023-2024 folgende Tagesbetreuung an, auch vor Beginn des neuen Schuljahres. Die tägliche Betreuungszeit geht von 8:00 bis 16:00 Uhr. Minimumteilnehmerzahl sind 4 SchülerInnen. Die Betreuungskosten belaufen sich auf 130,- € pro Woche.

Bitte füllen Sie dieses Formular aus, wenn Sie die Tagesbetreuung während der aufgeführten Zeiten nutzen möchten.

Die Anmeldung für die Ferien kann nur wochenweise erfolgen, außer Tage werden extra separat angeboten! Bitte beachten Sie, dass die Schule an den schulfreien Tagen keinen Schülertransport bereitstellt und Sie dafür eigenen Vorkehrungen treffen müssen!

Bei Nichtteilnahme nach Abmeldeschluss erhebt die Schule eine Stornierungsgebühr in Höhe von 100%.

Student's last name / Nachname	First name / Vorname	Grade / Klasse			
<b>Daily 8:00 – 16:00 / täglich von 8:00 - 16:00</b>					
	From – to / von - bis	Closing date for application / cancellation letzter Tag für Anmeldung / Abmeldung	Fee / Gebühr	Yes / no ja / nein	Needed Care Time/ Betreuungszeit
<b>3rd Week of Summer Break/ 3. Woche Sommerferien</b>	<b>July 15 to July 19, 2024</b>	<b><u>APPLICATION DEADLINE:</u> June 3, 2024</b>	130,- €		From:            to:
<b>Extended Holiday Care before school start August 14, 2024/ Erweiterte Ferienbetreuung vor Schulbeginn am 14. August 2024</b>	<b>August 5 to August 9, 2024</b>	<b><u>APPLICATION DEADLINE:</u> June 3, 2024</b>	130,- €		From:            to:
	<b>August 12 to August 13, 2024</b>	<b><u>APPLICATION DEADLINE:</u> June 3, 2024</b>	60,- €		From:            to:

Ich bin damit einverstanden, dass mein(e) Sohn/Tochter an allen Aktivitäten (auch außerhalb der Schule), die im Rahmen der Betreuung angeboten werden, teilnimmt.

I give permission for my son/ daughter to take part in all activities (even outside of school) offered as part of the Holiday Care.

Date / Datum

Signatures of the guardians / Unterschrift der Erziehungsberechtigten

Payment takes place via invoice after we got your application.

Die Bezahlung erfolgt per Rechnungslegung nach Erhalt Ihrer Anmeldung.